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Verslag Presidium 
Datum 07-04-2025 
Tijd 18:05 - 18:55 
Locatie 1.37 
Voorzitter Burgemeester A.J. Moerkerke 
Griffie  H.M. Vonk-Schenkel, F.J.H. Maas (verslag)  
Aanwezig  J. van Brenkelen (OM), B. Çiçek (PvdA), N.C. van Drimmelen (CDA), A.C.M. Fens 

(OM), A.J.M. Haverkamp (CDA), A. Huijzer (UM), M.F.M. Kuijpers (D66), E.P.H.J. 
van der Linden (VVD), H.M. den Ridder-van Oers (ML), L. Schreuders (CU), P. 
Stehouwer (BBM/BBB) en S. Elseman (gemeentesecretaris)  

Afwezig  J. Lems (UM), M. Tolu (Fractie Tolu) 
 

  
1. Opening 
 
De voorzitter opent de vergadering om 18.05 uur. 
 
De heer Lems (UM) heeft zich afgemeld. De heer Huijzer is aanwezig namens UM. 
De heer Tolu (Fractie Tolu) is afwezig zonder kennisgeving.  
 
2. Vaststelling agenda 
 
De vergadering gaat akkoord met de agenda. 
 
3. Verslagen van de vergaderingen van 24 februari en 13 maart 2025 
 
Mevrouw Den Ridder-van Oers merkt naar aanleiding van het verslag van 24 februari 
2025 op dat technische vragen toch altijd beantwoord worden. De griffier beaamt dit en 
geeft aan dat technische vragen altijd beantwoord worden, maar dat van technische 
vragen die minder dan één kalenderweek (= 5 werkdagen) voor een 
commissievergadering worden ingediend, niet kan worden verwacht dat deze voor de 
commissievergadering worden beantwoord.  
 
De verslagen worden zonder wijzigingen vastgesteld. 
 
4. Actiepuntenlijst presidium 
 
Er wordt aangegeven dat de status van de actiepuntenlijst wat achter lijkt te lopen. De 
voorzitter geeft aan dat dit zal worden nagekeken en waar nodig bijgewerkt. 
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5. Mededelingen van de voorzitter 
De voorzitter geeft aan dat op 27 juni a.s. staat de jaarlijkse heidag op de planning staat 
en vraagt wie wil meedenken over de invulling van deze dag. Hierop melden mevrouw 
Den Ridder-van Oers, mevrouw Kuijpers en de heer Stehouwer zich aan om hierover 
mee te denken. De griffier zal hiertoe een overlegmoment inplannen.  
 
De heer Fens geeft aan op 27 juni niet aanwezig te kunnen zijn. 
 
6. Mededelingen van de griffier 
• De griffie heeft een verzoek ontvangen van een student HBO bestuurskunde om in 

het kader van een meeloopstage bij een van de raadsleden te mogen meelopen om 
het besluitvormingsproces van één onderwerp van begin tot eind te volgen. Het 
gaat om de periode tussen 17 april (publicatie stukken) en 28 mei (besluitvorming 
in de raad). De heer Van Drimmelen geeft aan dat de student hiervoor met hem mag 
meelopen. 

• Op 14 april staat van 18.00 tot 19.00 uur de kennissessie Rekenkameronderzoek 
inhuur externen op de agenda. De griffier vraagt de fractievoorzitters om hier in hun 
fracties nogmaals aandacht voor te vragen. 

• Het college heeft gevraagd om het presidium van 16 juni te verschuiven naar 23 juni 
vanwege een bijeenkomst over De Baronie, waar het college als geheel bij aanwezig 
wil zijn. Alleen moet de raadsagenda wel eerder dan 23 juni worden vastgesteld. 
Het presidium gaat akkoord met het verplaatsen van het presidium naar 23 juni en 
om de raadsagenda deze keer per e-mail vast te stellen. 

• Op 8 mei start weer een cursus Politiek Actief, die in samenwerking met de 
gemeente Etten-Leur wordt aangeboden. Hiervoor zijn in totaal 30 aanmeldingen 
ontvangen, die ongeveer evenredig verdeeld zijn over Etten-Leur en Moerdijk. Voor 
de bijeenkomsten op 15 mei (drie raadsleden, die vragen beantwoorden) en 3 juni 
(speeddates) worden nog raadsleden gezocht. De fractievoorzitters geven aan dat 
deze data moeilijk liggen, vanwege andere bijeenkomsten, maar zullen in hun 
fracties bekijken of ze hiervoor toch mensen kunnen vrijmaken. 

• Wethouder Blom heeft aangegeven een klankbordgroep energietransitie te willen 
starten. Aangezien het presidium de klankbordgroepen instelt, vraagt de griffier of 
er inderdaad behoefte is aan deze klankbordgroep. De heer Van der Linden geeft 
aan dat er moet worden opgepast met het aantal klankbordgroepen, maar in dit 
geval is het presidium akkoord met het instellen van de klankbordgroep. De heren 
Fens, Van der Linden, Schreuders en Stehouwer melden zich meteen aan als lid 
van de klankbordgroep, voor de verdere bemensing doet de griffie een uitvraag per 
e-mail. 

• De griffier vraagt of het akkoord is om de verduurzaming van de andere zwembaden 
mee te nemen in de klankbordgroep De Niervaert en deze om te dopen tot 
klankbordgroep zwembaden. Hiermee gaat het presidium akkoord. 

• Eerder is toegezegd dat raadsleden uitgenodigd worden voor een bezoek aan het 
AZC dat in aanbouw is. De tijd tussen oplevering en ingebruikname is voor het 
plannen van een bezoek echter te kort, en daarna is het zomerreces. Idee is nu om 
op burendag, 27 september, iets te organiseren voor zowel omwonenden als 
raadsleden (wellicht apart van elkaar, maar de invulling is nog niet helder). Zodra 
meer duidelijk is over de invulling van deze dag, komt de griffier hier op terug. 
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7. Concept raadsvoorstel aanbevelingen Quick Scan sturing infrastructurele 
projecten 

Het presidium stemt in met het raadsvoorstel aanbevelingen Quick Scan sturing 
infrastructurele projecten. Op de vraag van de griffier of het voorstel kan worden 
behandeld in de raadsvergadering van 16 april of dat voorafgaande 
commissiebehandeling gewenst is, geeft de heer Van der Linden aan dat hij vindt dat 
de commissievergadering zijn rol moet hebben in de routing van raadsvoorstellen. 
Wanneer de griffier aangeeft dat dit mogelijk is, maar dat raadsbehandeling dan pas de 
volgende ronde mogelijk is, besluit het presidium tot behandeling van het voorstel 
rechtstreeks in de raadsvergadering. 

 
8. Ambassadeurschap Verbonden Partijen 
 
Het presidium gaat akkoord met het Memo ambassadeurs Verbonden Partijen en de 
daarin opgenomen aanbevelingen over de invulling van de ambassadeurschappen, dat 
is opgemaakt op basis van de bijeenkomst van 6 februari. Om hieraan uitvoering te 
geven leveren de fracties namenlijstjes aan, waaruit de bemensing van de 
ambassadeurschappen door het presidium kan worden bepaald. 
 
9. Petities 
 
In de vergadering van 25 november 2024 is afgesproken dat de griffie een tekstvoorstel 
uit zou werken over het indienen en door de raad in ontvangst nemen van petities. Het 
voorliggende tekstvoorstel wordt na het doorvoeren van een drietal tekstuele 
aanpassingen, door het presidium aangenomen, en kan op de gemeentelijke website 
worden geplaatst. 
 
10. Terugblik laatste raads- en commissievergaderingen en andere 

bijeenkomsten 
 
• 27 februari 2025: verdiepende sessie over controle; 10 maart 2025: klankbordgroep 

arbeidsmigranten; 
• 12 maart 2025: bijeenkomst raadsambassadeurs, portefeuillehouders en 

regiefunctionarissen; 
• 13 maart 2025: raadsvergadering; 
• 13 maart 2025: presidium (proces besluitvorming Powerport); 
• 19 maart 2025: commissievergadering kaderbrieven Verbonden Partijen; 
• Voorstel griffie hoe hier mee om te gaan in de toekomst 
• 20 maart 2025: informatiebijeenkomst inclusiviteit en mobiliteit; 
• 26 maart 2025: auditcommissie; 
• 27 maart 2025: commissie fysiek domein;  

De heer Fens geeft naar aanleiding van de commissievergadering van 27 maart 2025 
aan dat hij de spreektijd tijdens commissievergaderingen van 2 minuten in eerste 
termijn te beperkend vindt om zijn standpunt duidelijk te maken. Hij krijgt hierin bijval 
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van andere presidium-leden en het presidium besluit om de spreektijd in eerste termijn 
op te trekken naar 3,5 minuten. Deze spreektijd zal op voorspraak van de voorzitter 
minimaal drie commissierondes gehanteerd worden. Daarnaast zal de griffie bekijken 
of het mogelijk is om bij de beantwoording door portefeuillehouders de spreektijd te 
laten lopen, beginnend bij 5 minuten. Na afloop van deze 5 minuten, zou de 
portefeuillehouder enkel nog vragen mogen beantwoorden. 

• 31 maart 2025: klankbordgroep binnensportaccommodaties; 
• 2 april 2025: informatiebijeenkomst Schuldhulpmaatje en bedrijventerreinen; 

 
De heer Cicek doet een oproep om armoede in toekomstige bijeenkomsten in een 
breder perspectief te bekijken, dan nu gebeurde in de presentatie van 
Schuldhulpmaatje. De heren Van Drimmelen en Van der Linden geven aan het 
optreden van de heer De Haas van Schuldhulpmaatje ongepast te hebben 
gevonden en de heer Van der Linden maakt hiervoor namens de VVD excuses. 
 

• 3 april 2025: commissie sociaal en bestuurlijk domein. 
De heer Stehouwer geeft aan dat het geluid op de stream niet werkte tijdens deze 
vergadering, waardoor hij de vergadering moest schorsen, zodat de 
commissiegriffier de apparatuur opnieuw kon opstarten om het probleem te 
verhelpen. 
Mevrouw Den Ridder-Van Oers spreekt andermaal haar ongenoegen uit over de 
technische problemen en de bij tijd en wijlen gebrekkige geluidskwaliteit. 
Afgesproken wordt om, wanneer de gordijnen in de raadszaal hangen, een 
soundcheck te laten verrichten en een training voor het gebruik van de apparatuur 
door de raads- en burgerleden in te richten. 

 
11. Planning raadsbijeenkomsten en werkbezoeken 
 
• Op 10 april staat het onderwerp ‘Uitkomsten project structurele begrotingsruimte’ 

gepland, het onderwerp zwembaden gaat niet door. 
• Op 17 juni is er nog ruimte in de agenda voor een werkbezoek. De griffie zal hiervoor 

per e-mail een uitvraag naar suggesties doen onder de raadsleden. Mocht hier geen 
suggesties uit voortkomen, zal er binnen de organisatie gekeken worden of er een 
voorstel kan worden gedaan. 

• De rekenkamer heeft voorgesteld om op 28 augustus een informatiebijeenkomst te 
organiseren om de uitkomsten van het rekenkameronderzoek inhuur externen te 
bespreken. Het presidium gaat akkoord met deze datum en de bijeenkomst kan 
worden ingepland.  
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12. Raadsagenda 16 april 2025 en bestuurlijke planning 
 
Conform het besluit bij agendapunt 7 wordt het raadsvoorstel aanbevelingen Quick 
Scan sturing infrastructurele projecten als C-stuk toegevoegd, evenals het 
raadsvoorstel ontslag burgerlid. 
 
Ten aanzien van de bestuurlijke planning vraagt de heer Schreuders of er in de volgende 
commissieronde kan worden volstaan met 1 commissievergadering. De 
commissievoorzitters geven aan dit in hun overleg te bekijken op basis van de 
voorliggende agenda’s voor de verschillende domeinen. 
 
13. Wat verder ter tafel komt 
 
De heer Van Drimmelen meldt dat mevrouw Vermunt om gezondheidsredenen zal 
stoppen als raadslid. Zij wil echter wel graag verdergaan als burgerlid. 
 
De heer Van der Linden vraagt nogmaals aandacht voor het getik (van de 
verwarmingsbuizen?) in de raadszaal, dat uitermate vervelend is.  
 
Mevrouw Den Ridder-Van Oers geeft aan dat de voorbereiding van raads- of 
burgerleden die terugkoppelen uit een klankbordgroep voor verbetering vatbaar is. 
 
De heer Schreuders vraagt waarom het rapport structurele begrotingsruimte zo lijvig is. 
Hierop antwoordt de gemeentesecretaris dat er aan het einde van het document een 
samenvatting per hoofdstuk te vinden is. 
 
De heer Willegers heeft in de commissievergadering van 3 april een oproep gedaan aan 
het presidium om de terugkoppeling verbonden partijen voortaan aan het begin van de 
vergadering te behandelen, voorafgaand aan de verschillende blokken, zodat 
portefeuillehouders desgewenst hierna kunnen vertrekken indien de rest van de 
agenda hun verdere aanwezigheid niet vereist. Het presidium neemt deze oproep over. 
 
14. Sluiting 
 
Het volgende presidium staat gepland voor maandag 19 mei 2025 om 18.00 uur.  

De voorzitter sluit de vergadering om 18.55 uur. 
  
  
  
  

 


